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Z á p i s 
 

z 9. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 19.11.2009 od 9:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 

 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: pan Jan Bém 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení programu 

jednání a představení přizvaných hostů, představení a schválení nové tajemnice 
2. Transformace Správy nemovitostí Královéhradeckého kraje a.s. na příspěvkovou organizaci 

a cese leasingu 
3. Novela zásad hospodaření s majetkem kraje 
4. Výkup pozemků v k.ú. Malé Poříčí pro přeložku silnice II/303 Náchod – Velké Poříčí  
5. Návrh rozpočtu KHK na rok 2010 
6. Návrh na IV. změnu rozpočtu KHK v roce 2009 
7. Úročení účtů v KB – efekt pro KHK 
8. Úvěr 900 mil. Kč od KB /snaha KB o fixní 3 M PRIBOR/ 
9. Financování v roce 2009 /daňové příjmy – progrese propadu, stavy na účtech, …/ 
10. Návrh termínů jednání finančního výboru na I. pololetí roku 2010 
11. Různé /17.12.2009 výjezdní jednání finančního výboru/ 
12. Závěr 
 
Jednání v 9:00 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 
 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  

 
§ jednomyslně byl schválen program 9. jednání finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
§ jednomyslně byl schválen ověřovatelem zápisu Ing. Vladimír Záleský 
§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů (Ing. Josefa Táborského, 1. náměstka 

hejtmana; Ing. Nejedlého, vedoucího ekonomického odboru KÚ; pí. Kopřivové, vedoucí 
oddělení rozpočtu a financování KÚ; JUDr. Jana Janečka, vedoucího majetkového 
oddělení KÚ; pana Ivana Doležala, starosty Města Hořice; pana Josefa Ješiny, gestora 
pro dopravu; pana Ing. Zdeňka Hanáka, daňového poradce) 

§ hlasování – 10 pro, 0 proti, 0 zdržel 
§ jednomyslně byl schválen zápis z 8. jednání finančního výboru 
§ datum dalšího jednání výboru bude 17.12.2009 (výjezdní jednání) 

 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
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Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti  0  
         Zdržel se 0 
 
 
USNESENÍ VF/9/57/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I.    S c h v a l u j e 

1) program 9. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
2) zápis z 8. jednání finančního výboru 
3) pana Ing. Vladimíra Záleského ověřovatelem zápisu 

II.   V o l í 
paní Veroniku Janderovou od prosince 2009 tajemnicí finančního výboru 

 
 
K bodu 2 
Transformace Správy nemovitostí Královéhradeckého kraje a.s. na příspěvkovou 
organizaci a cese leasingu 
K tomuto bodu hovořil Ing. Vladimír Derner, II. náměstek hejtmana. Na úvod sdělil důvody 
převodu Správy nemovitostí Královéhradeckého kraje a.s. na příspěvkovou organizaci, za které 
pokládá problematické financování splátek leasingu ze strany akciové společnosti Správy 
nemovitostí a nejasný převod na Královéhradecký kraj z hlediska daní po uplynutí 20 let. 
S odvoláním na minulé jednání finančního výboru zmínil, že členové finančního výboru obdrželi 
doplněné podklady k tomuto bodu – interní sdělení (vyjádření právníků KHK k některým 
problémům převodu), doplněnou ekonomickou analýzu od firmy HK CREDIT spol. s r.o., 
doplněnou analýzu Ing. Václava Koutníka, doplněnou tabulku porovnání jednotlivých variant a 
vyjádření daňového poradce Ing. Zdeňka Hanáka. Pan Ivan Doležal uvedl, že zákon o DPH 
definuje, jak se chová předmět nájmu po ukončení nájemní smlouvy a vyjádřil obavy, že by 
Krajský úřad Královéhradeckého kraje mohl být vyškrtnut z DPH a zároveň by z nákladových 
položek mohly být vyškrtnuty leasingové splátky. Ing. Zdeněk Hanák s názorem pana Ivana 
Doležala nesouhlasil. Následovala diskuze, ze které vyplynulo doporučení Zastupitelstvu 
Královéhradeckého kraje schválit postupnou „transformaci“ Správy nemovitostí 
Královéhradeckého kraje a.s. na příspěvkovou organizaci. 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
Hlasování: 
         Pro  9 
         Proti  0 
         Zdržel se 3 
 
 
USNESENÍ VF/9/58/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I. P r o j e d n a l 

doplněná stanoviska k problematice financování leasingu Regiocentra Nový 
pivovar včetně otázek převedení leasingu na příspěvkovou organizaci 
 

II. D o p o r u č u j e 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje: 

a) schválit realizaci postupné „transformace“ Správy nemovitostí 
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Královéhradeckého kraje a.s. na příspěvkovou organizaci včetně převodu 
práv a povinností nájemce vyplývajících z leasingové smlouvy na pořízení 
Regiocentra Nový pivovar na příspěvkovou organizaci Královéhradeckého 
kraje, která bude za tím účelem zřízena 

b) uložit Ing. Vladimíru Dernerovi, 2. náměstkovi hejtmana 
Královéhradeckého kraje, zajistit provedení kroků nutných k realizaci bodu 
II písm. a) tohoto usnesení 

 
 
K bodu 3 
Novela zásad hospodaření s majetkem kraje 
S novelou zásad hospodaření s majetkem kraje seznámil členy finančního výboru JUDr. Jan 
Janeček, vedoucí majetkového oddělení. Zmínil, že předkládaná novela je novelou formální 
v návaznosti na legislativní změny a zároveň byly po předchozích zkušenostech s aplikací tohoto 
předpisu navrženy určité změny v systematice a v terminologii.     
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti   0  
         Zdržel se  0 
 
 
USNESENÍ VF/9/59/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I. P r o j e d n a l 

novelu Zásad upravujících hospodaření s majetkem Královéhradeckého kraje 
 

II. D o p o r u č u j e 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje: 
novelu zásad dle bodu I. tohoto usnesení 

 
 
K bodu 4 
Výkup pozemků v k.ú. Malé Poříčí pro přeložku silnice II/303 Náchod – Velké Poříčí 
K tomuto bodu hovořil Ing. Vladimír Derner, II. náměstek hejtmana, který na úvod shrnul 
dosavadní vývoj této problematiky. Ing. Pavla Maršíková doplnila informaci, v jakém stavu se 
nachází příprava obchvatu. Následovala diskuze, svůj názor sdělil mimo jiné pan Josef Ješina, 
Ing. Josef Táborský a Ing. Miloslav Nejedlý. 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
Hlasování: 
         Pro  9 
         Proti  1 
         Zdržel se 2 
 
 
USNESENÍ VF/9/60/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I.    N e d o p o r u č u j e 
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Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit: 
výkup pozemků p.p.č. 236/16, p.p.č. 236/19 a p.p.č. 376/24, vše v k.ú. Malé Poříčí  
potřebných pro provedení stavby přeložky komunikace č. II/303 Náchod - Velké 
Poříčí 

 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
Hlasování: 
         Pro  12 
         Proti  0 
         Zdržel se 0 
 
USNESENÍ VF/9/61/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I.    D o p o r u č u j e 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit: 
dotaci ve výši Kč 650.590,14 na realizaci stavby silnice v ulici Odboje v Náchodě 
(komunikace III/014720) 

 
 
K bodu 5 
Návrh rozpočtu KHK na rok 2010 
K návrhu rozpočtu KHK na rok 2010 hovořil Ing. Josef Táborský, I. náměstek hejtmana. Zmínil, 
že z pohledu prognóz výpadku daňových příjmů dochází ke snížení příjmové stránky na 2,7 mld. 
Kč z 3 mld. Kč na letošní rok, pokles daňových příjmů je 18 % ve srovnání s rokem 2008. 
Hovořil také např. o prognózách průmyslového růstu, o čerpání dotací z evropských fondů, o 
krácení výdajů provozních a o krácení výdajů na granty a dotace kraje. Na závěr sdělil, že po 
konzultacích s jednotlivými odvětvími kapitol došlo ke shodě v nastavení rozpočtu KHK na rok 
2010. Na dotaz pana Josefa Mázla hovořil Ing. Josef Táborský také o digitalizaci nemocnic. Dále 
se hovořilo o riziku kapitoly 28 a o problémech dopravní obslužnosti.  
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti  0 
         Zdržel se 0 
 
 
USNESENÍ VF/9/62/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I.     
 
 

D o p o r u č u j e 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit: 
návrh rozpočtu KHK na rok 2010 

 
 
K bodu 6 
Návrh na IV. změnu rozpočtu KHK v roce 2009 
K tomuto bodu hovořila paní Věra Kopřivová, pověřená vedením oddělení rozpočtu a 
financování, která konkrétně seznámila členy finančního výboru s návrhem na IV. změnu 
rozpočtu KHK, a to dle zaslaných materiálů. 
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Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
 
Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti  0 
         Zdržel se 0 
 
USNESENÍ VF/9/63/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I.    
 

D o p o r u č u j e 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit: 
návrh na IV. změnu rozpočtu KHK v roce 2009 

 
 
K bodu 7 
Úročení účtů v KB – efekt pro KHK 
O úročení účtů v KB v návaznosti na efekt pro KHK podal průběžnou informaci Ing. Miloslav 
Nejedlý, vedoucí ekonomického odboru. 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
Hlasování: 
         Pro             11 
         Proti  0 
         Zdržel se 0 
 
 
USNESENÍ VF/9/64/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I.    S c h v a l u j e 

úročení účtů v KB 
 
 
K bodu 8 
Úvěr 900 mil. Kč od KB /snaha KB o fixní 3 M PRIBOR/ 
Ing. Miloslav Nejedlý v rámci tohoto bodu informoval členy finančního výboru o snaze 
Komerční banky o fixní 3 M PRIBOR a doporučil dosavadní podmínky úročení úvěru neměnit. 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
Hlasování: 

Pro             11 
Proti  0 
Zdržel se 0 

 
 
USNESENÍ VF/9/65/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I.  N e s o u h l a s í 

s předloženým záměrem KB o změně fixní 3 M PRIBOR u úvěru 900 mil. Kč 
přijatého KHK  
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K bodu 9 
Financování v roce 2009 
Ing. Miloslav Nejedlý, vedoucí ekonomického odboru, na úvod informoval o konkrétním vývoji 
daní, zmínil riziko 24. tranže příchodu resp. nepříchodu daňových příjmů v období vánočních 
svátků, zmínil také meziroční propad daňových příjmů, který činí 384 mil. Kč (listopad 2008 
k listopadu 2009). Dále hovořil o rezervách rozpočtu KHK, o stavech na účtech KHK a seznámil 
členy finančního výboru s návrhem ministerstva financí, že DPH budou posílat čtvrtletně. 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
Hlasování: 

Pro             11 
Proti  0 
Zdržel se 0 

 
 
USNESENÍ VF/9/66/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I.  B e r e  n a  v ě d o m í 

informaci o financování v roce 2009 
 
 
K bodu 10 
Návrh termínů jednání finančního výboru na I. pololetí roku 2010 
K tomuto bodu byly členům finančního výboru předem zaslány návrhy termínů jednání na I. 
pololetí roku 2010. Z řad členů finančního výboru nebyly vzneseny žádné námitky a navržené 
termíny byly jednohlasně odsouhlaseny. 
 
Návrh– hlasovat o předloženém návrhu usnesení:  
 
Hlasování: 

Pro             11 
Proti  0 
Zdržel se 0 

 
 
USNESENÍ VF/9/67/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I.  S c h v a l u j e 

termíny jednání finančního výboru na I. pololetí roku 2010 
 
 
K bodu 11 
Různé 
Ing. Miloslav Nejedlý, vedoucí ekonomického odboru, informoval členy finančního výboru, o 
tom, že poslední jednání finančního výboru bude výjezdní. Bude se konat ve středu dne 
16.12.2009 (pozor změna místo 17.12.2009!) od 12 hodin v salónku restaurace Duran. 
 
Pan Petr Kebus vznesl podnět na průběžnou informaci k Silvatres a.s. Informaci podá na příštím 
finančním výboru Ing. Josef Táborský, I. náměstek hejtmana. 
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K bodu 12 
Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:55 hodin jednání ukončil.  
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Ing. Lenka Andělová 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu Ing. Vladimír Záleský 


